
Obyvateľov Petržalky v súčasnosti najviac trápi parkovanie 
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Obyvateľov najväčšej bratislavskej mestskej časti Petržalka najviac trápia problémy s 
parkovaním. Vyplynulo to z februárovej online komunikácie, ktorú mali Petržalčania so 
starostom mestskej časti Vladimírom Bajanom.  

Ako TASR informovala hovorkyňa miestneho úradu Mária Grebeňová-Laczová, v 
diskusiách najviac rezonovali témy, ako napríklad záujem o parkovacie domy , nespokojnosť 
s výstavbou, ktorá dostala územné rozhodnutie v predošlom volebnom období , 
zabezpečenie benefitov pre obyvateľov týchto lokalít i susedské spolunažívanie. "Z 
charakteru otázok vyplýva, že Petržalčanov intenzívne zaujíma, čo sa v mestskej časti deje a 
sledujú našu prácu. Ich a naše priority sa zhodujú, to znamená, že sme ich zadefinovali 
správne ," poznamenal Bajan.  

Starosta tiež dodal, že niektoré z otázok diskutujúcich má v právomoci riešiť hlavné 
mesto. Nasmeroval preto obyvateľov na bratislavský magistrát s tým, že o ich veci bude aj on 
hovoriť s primátorom Milanom Ftáčnikom. Tento raz išlo o protihlukovú stenu diaľnice na 
Panónskej ulici.  

 


